



INFORMATION BULLETIN

Date: April 29, 2013
To: Minor Hockey Associations, Zone team leaders
From: Jeremy Haluschak
Manager, Systems and Administration

SUBJECT: Hockey Canada Concussion App Survey

In September 2012, as part of a Public Health Agency of Canada initiative and a collaborative effort with the Canadian Centre for Ethics in Sport, Coaching Association of Canada and Parachute, Hockey Canada created concussion awareness apps for Blackberry, iOS and Android.

The apps have now been on the market for seven months, and we would like to get your feedback on not only the apps themselves, but on concussions in general.

The survey will take no longer than five minutes to complete and your feedback is very valuable to us as we continue to work towards reducing concussions in the game.

To take the survey, <https://www.research.net/s/HockeyCanadaApp>

En septembre 2012, dans le cadre d'une initiative de l'Agence de la santé publique du Canada et en collaboration avec le Centre canadien pour l'éthique dans le sport, l'Association canadienne des entraîneurs et Parachute, Hockey Canada a créé des applications de sensibilisation aux commotions cérébrales pour les appareils Blackberry, iOS et Android.

Les applications sont sur le marché depuis maintenant sept mois, et nous aimerions connaître vos commentaires sur non seulement les applications, mais aussi sur les commotions cérébrales en général.

Il faudra tout au plus cinq minutes pour répondre au sondage et vos rétroactions sont très importantes pour nous alors que nous continuons de travailler pour diminuer le nombre de commotions dans le sport.

Pour répondre au sondage, veuillez <https://www.research.net/s/HockeyCanadaApp>